
Protokół Nr XXXIII
z sesji Rady Miejskiej

z dnia 31 marca 2005 roku  
Sesja rozpoczęła się o godz. 1000 , a zakończyła o 1320.

Obradom przewodniczył  Zdzisław Napiórkowski – Przewodniczący Rady
Miejskiej, który stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób
stanowi quorum, przy którym można obradować i podejmować prawomocne
uchwały, których  łącznie podjęto 14 od nr 345 do nr  358/XXXIII/2005.
Protokółowała Anna Waleriańska – inspektor ds. Rady Miejskiej.

ad. pkt. 1

Zastępca Burmistrza Andrzej Kołakowski  zaproponował wprowadzenie do
porządku obrad w pkt. 7 ppkt 1a i ppkt. 12 i 13  projektów uchwał w sprawach: 
- zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Nr XXXII/341/05 z dnia 3 marca 2005r. 

     w sprawie  utworzenia  zakładu budżetowego pod nazwą: „Zakład     
     Gospodarki Budynkami  i Terenami Gminnymi”  i nadania mu statutu;

Proponuje się zmianę terminu utworzenia zakładu zamiast od 1 kwietnia to z dniem
1 czerwca br. oraz w rozdziale I § 2 ust. 8 statutu „Zakładem kieruje dyrektor, 
a w przypadku jego nieobecności zastępca dyrektora”. 
Następnie uzasadnił ten wniosek, informując o przebiegu prac związanych 
z utworzeniem zakładu
Obecnie w Spółce Zarząd Budynków Mieszkalnych odbywa się badanie bilansu
przez biegłego, a także zebrania wspólnot mieszkaniowych. Dopiero w ostatni
piątek odbyło się spotkanie z Radą Nadzorczą,  Prezesem Spółki ZBM,
pełnomocnikami powołanymi ds., organizacji zakładu GBiTG oraz radcą prawnym,
na którym został uzgodniony podział pomieszczeń obecnie zajmowanych przez
Spółkę. Należy przeprowadzić inwentaryzacje
W porozumieniu z Zarządem Spółki ustalono listę osób, które przejdą ze Spółki do
nowo tworzonego zakładu. Ogłoszono konkurs na zatrudnienie głównego
księgowego do zakładu, w końcowej fazie opracowania znajduje się regulamin
zakładu. Należy wypowiedzieć umowy na dostawę mediów przez Spółkę ZBM, 
a jednocześnie podpisanie ich przez zakład. Ponadto należy poinformować
najemców lokali komunalnych o zmianie dotychczasowych zasad.
Następnie należy wykonać czynności rejestrowe zakładu, przejęcie nieruchomości 
i rozliczeń finansowych w zakresie należności i zobowiązań niezrealizowanych
wynikających z zakończenia badania bilansu Spółki ZBM.
Reasumując przyczyny odstąpienia od terminu utworzenia zakładu z dniem 
1 kwietnia br. to konieczność wykonania w/w zadań.



Konieczność przeprowadzenie inwentaryzacji środków i wyposażenia w spółce 
w celu określenia zakresu rzeczowego stanowiącego przedmiot odpłatnego
przekazania w/w dla Zakładu Gospodarki Budynkami i Terenami Gminnymi.
Ponadto określenia i przyjęcia do realizacji harmonogramu w zakresie niezbędnych
czynności prawnych, organizacyjnych , administracyjnych, a w szczególności:
W związku z powyższym zasadne jest przedłużenie terminu utworzenia nowego
zakładu.

Kolejne projekty uchwał to:
- udzielania bonifikat przy przeniesieniu własności lub oddaniu w użytkowanie 

      wieczyste przyległej nieruchomości gruntowej lub jej części, stanowiącej 
      własność Gminy Nidzica,

- udzielania bonifikat przy sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
w  użytkowanie  wieczyste  na  cele  mieszkaniowe,  stanowiących  własność
Gminy Nidzica.

Były one omawiane na posiedzeniach stałych komisji, które analizowały materiały 
przed poprzednią sesją Rady.

Radny Ryszard Orszulak  zauważył, iż  Zastępca Burmistrza na ostatniej sesji
rady zadeklarował, że radni na kolejnej sesji otrzymają materiały odnośnie
organizacji i powstania zakładu.
W związku z tym zapytał kiedy radni otrzymają schemat organizacyjny, regulamin
oraz wysokość środków finansowych, które będą potrzebne na utworzenie tego
zakładu?. 

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż w materiałach na dzisiejszą sesję radni
otrzymali 
proponowaną wysokość środków , jakie będą potrzebne do utworzenia zakładu
budżetowego. Jednakże zaproponujemy autopoprawki do projektu uchwały ws.
zmian w budżecie, gdyż zakład nie powstanie z dniem 1 kwietnia br, więc środki
również zostaną wycofane z projektu uchwały.

Radny Ryszard Orszulak zapytał czy powstanie zakładu uzależnione jest od
humoru i wolnego czasu Prezesa Spółki ZBM?

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż Prezes Spółki ZBM jednoosobowo podejmuje
decyzje dlatego Rada Nadzorcza przerwała jemu urlop, aby podjąć niezbędne
działania celem przystąpienia do prac nad organizacją zakładu budżetowego.
Przede wszystkim brak odpowiedniej osoby na głównego księgowego
spowodowało to, że nie zdąży się z jego utworzenie jak planowano z dniem 
1 kwietnia br.

Radny Jan Baranowski stwierdził, że należy dopracować w miarę możliwości do
perfekcji i ten zakład uruchomić, ale jeszcze dużo jest niewiadomych. Proponuje, 
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aby odwlec w czasie i  zorganizować zakład z pełną świadomością i kompletną
dokumentacją.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wpłynął wniosek dyrektora
Zespołu Obsługi Oświaty Kultury Sportu i Turystyki o wyrażenie zgody na
rozwiązanie stosunku pracy z p. Robertem Orszulakiem radnym Rady Miejskiej 
w Nidzicy  (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
Dodał, iż próbowała z nim rozmawiać w tej sprawie Wanda Tarkowska
Wiceprzewodnicząca w mojej obecności , niestety Pan radny odmówił i nie chciał 
rozmawiać.
W związku z powyższym proponuje wprowadzenie projektu uchwały w powyższej
sprawie w punkcie 8 porządku obrad sesji.

Radny Robert Orszulak cyt. „Proszę Państwa dziwi mnie zachowanie Pani
Łodziewskiej ponieważ ostatnio to same nagrody dostawałem od Pani
Łodziewskiej
i to nie małe za wzorową pracę prawda, za wzorowe wykonywanie obowiązków, 
i mam to na piśmie. W ciągu tygodnia z bardzo wzorowego pracownika stałem się
tym najgorszym pracownikiem.  Jestem zdziwiony zachowaniem Pani
Łodziewskiej, że ja jakieś rzeczy takie robię, gdybym takie jakieś rzeczy
wymyślone, nieprawdziwe rzeczy robił tutaj, to bym nie dostawał nagród od Pani
Łodziewskiej, a tymczasem trzy nagrody ostatnio w marcu za wzorową pracę  i to
w nie małych kwotach od Pani Łodziewskiej otrzymałem, czyli jestem dobrym
pracownikiem. 
A propos nagany,  Pani Łodziewska złamała kodeks pracy  w dwóch artykułach, w
tej chwili złożyłem sprzeciw do Pani Łodziewskiej bo z zaskoczenia to miało
miejsce i podejrzewałam, że z czyjegoś polecenia, ale w to już nie wnikajmy. Teraz
czekam na reakcję jeżeli nie będzie wystąpię do Sądu Pracy i sprawę wygram,
ponieważ nie można kumulować kar , również Pani Łodziewska zabrała mi premię
ja dużo nie zarabiam w przeciwieństwie np. do Pani Łodziewskiej, która
niezgodnie z prawem dwa etaty ciągnie, nie wiem z czyjego polecenia. Od wpół do
ósmej do godziny dziesiątej trzydzieści Pani Łodziewska siedzi w dwójce  na
świetlicy, a powinna 
w tym czasie świadczyć pracę w Zespole Obsługi Oświaty, jeśli jej nie świadczy
automatycznie nie powinna otrzymywać wynagrodzenia. A wynagrodzenie
otrzymuje jest to sprawa kryminalna, myślę,  że nie Rada się tym będzie niedługo
zajmowała. I również Pani Łodziewska nie została rozliczona z defraudacji
czterech tysięcy złotych , które Komisja Rewizyjna badała i doprowadzimy tę
sprawę do końca cztery tysiące będąc dyrektorem lekką ręką tak wspaniale
zarządzała i puściła bokiem. Nie zgadzam się z tymi zrzutami jest to bardzo
krzywdzące i uważam, że jest to potwarz, pomówienie , gra polityczna i Pani
Łodziewska jest tylko pionkiem w grze, manipulowana i sterowana z pewnych
środowisk. I bardzo dziwnie się ostatnio zachowuje, bo  tylko wróci z ratusza to już
Orszulak jest najgorszym pracownikiem. Jeżeli Rada uważa, że jestem takim złym
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pracownikiem za 850zł, które ostatnio zarobiłem ja sobie wszędzie poradzę bo
850zł u Pana Burmistrza to 
sprzątaczka zarabia, a Pani Łodziewska 4,5 tys.zł bierze za jedną fuchę i
podejrzewam, że 2 tys. żł za drugą fuchę w dwójce.
Ile będziemy tolerować korupcję, ile będziemy w tej gminie tolerować to, że Pani
Łodziewska nie świadczy pracy w ZPO i pod parasolem Pana Burmistrza i
nielegalnie bierze wynagrodzenie. Kiedy tą kobietę rozliczy się z niegospodarności
w Kanigowie , cztery tysiące złotych. Koniec tego tolerowania tej korupcji wobec
tej osoby. Miała coś obiecane, a się nad nią parasol roztacza. Dwa etaty w osiem
godzin, nikt nigdzie w Polsce nie obskakuje. Nie może Pani Łodziewska w dwójce
pół etatu ciągnąć i nie może Pani Łodziewska w ZPO. Tak to wygląda i jeżeli
kogoś rozliczać to tylko Panią Łodziewską.” (koniec cytatu)

Radny Jan Baranowski zauważył, iż jeżeli jest taka sytuacja i dotyczy radnego 
z jego klubu to o tej sprawie nie powinien dowiedzieć się na sesji tylko dużo
wcześniej.
Jeżeli sprawa dotyczy radnego to powinni omówić ją radni na komisjach 
i ustosunkować się do niej. Jeżeli jest taka sytuacja, że są zatargi na posiedzeniach
Komisji powinien Burmistrz wspólnie z Panią dyrektor przedstawić, że jest taka
sytuacja i dopiero wszczynać procedurę na tak poważnym forum jak sesja.
Zwrócił uwagę, iż Przewodniczący Rady, aby wprowadzić dodatkowy punkt do
porządku obrad nie musiał czytać złożonego wniosku, a dopiero ustosunkować się 
do niego jak zostanie wprowadzony pod obrady sesji. Zaproponował, aby tego
punktu nie wprowadzać do porządku dzisiejszej sesji tylko najpierw temat omówić
na komisjach i dopiero zastanowić się jak tą sprawę załatwić.
Zapytał czy radny Robert Orszulak miał poprzednio inne kary porządkowe, czy
takie są w aktach, gdyż jako radny nic o tym nie słyszał.

Zdzisław Napiórkowski poinformował, iż wspólnie z Wandą Tarkowską
Wiceprzewodniczącą Rady próbowali rozmawiać z radnym Robertem Orszulakiem.
Jako  Przewodniczący Rady musi dbać o wizerunek Rady jednakże radny nie
wyraził żadnej chęci przeprowadzenia z nim rozmowy. 

Radny Ryszard Żygadło zaproponował, aby powrócić do porządku obrad, jest
wniosek, który należy przegłosować, a na temat radnego Roberta Orszulaka
będziemy rozmawiać w dalszym punkcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zgłoszonych autopoprawek do
porządku obrad.

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały
ws. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Nr XXXII/341/05 z dnia 3 marca 2005r. 
w sprawie  utworzenia  zakładu budżetowego pod nazwą: „Zakład     
Gospodarki Budynkami  i Terenami Gminnymi”  i nadania mu statutu 
w pkt. 7 ppkt 1a głosowało   - 19  radnych, przeciw  - 0, wstrzymało się od głosu - 0
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Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały
ws. udzielania bonifikat przy sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
w użytkowanie wieczyste na cele mieszkaniowe, stanowiących własność Gminy Nidzica
w pkt. 7 ppkt 12 głosowało   - 19  radnych, przeciw  - 0, wstrzymało się od głosu - 0

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały
ws. udzielania bonifikat przy przeniesieniu własności lub oddaniu w użytkowanie 
wieczyste przyległej nieruchomości gruntowej lub jej części, stanowiącej 
własność Gminy Nidzica w pkt. 7 ppkt 13 głosowało   - 19  radnych, przeciw  - 0, 
wstrzymało się od głosu - 0

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały
ws. wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej
w pkt. 8 głosowało   - 10  radnych, przeciw  - 7, wstrzymało się od głosu - 2
Nie został przyjęty, gdyż wynik ten nie stanowił bezwzględnej większości ustawowego składu
Rady.

Za przyjęciem porządku obrad wraz z w/w autopoprawkami, które zostały przyjęte w głosowaniu
głosowało                                                                        -  19 radnych
Przeciw                                                                            -   0
Wstrzymało się od głosu                                                 -   0

Porządek XXXIII  sesji przedstawia się następująco :
1. Otwarcie sesji Rady i przedstawienie porządku obrad.
2. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta i realizacji

uchwał Rady.
3. Zgłaszanie interpelacji i wniosków.
4. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.
5. Informacja o funkcjonowaniu oświaty w gminie Nidzica.
6. Podjęcie uchwał w sprawach :

1/ utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych  Gminy Nidzica;
           1a/ zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Nr XXXII/341/05 z dnia 3 marca 2005r. 
                w sprawie  utworzenia  zakładu budżetowego pod nazwą: „Zakład     
                Gospodarki Budynkami  i Terenami Gminnymi”  i nadania mu statutu 

2/ zmian w budżecie gminy na 2005 rok ;
            3/ ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji jednego punktu
                w regulaminach wynagradzania pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki 
                i Terenami Gminnymi w Nidzicy
            4/ uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
                uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nidzica;

      5/ przyjęcia gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2005-2013;
      6/ zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
          Alkoholowych;
      7/ utworzenia Klubu Integracji Społecznej w Nidzicy;
      8/ wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości Skarbu Państwa (m. Orłowo);
      9/ wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność gminy

     Nidzica (m. Dobrzyń);
          10/ wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność gminy Nidzica 
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                 oddanych w  użytkowanie wieczyste (m. Nidzica, ul. Klonowa):
          11/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (obr. Jabłonka);

          12/ udzielania bonifikat przy sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
                w użytkowanie wieczyste na cele mieszkaniowe, stanowiących własność Gminy 
                Nidzica;
          13/ udzielania bonifikat przy przeniesieniu własności lub oddaniu w użytkowanie 
                wieczyste przyległej nieruchomości gruntowej lub jej części, stanowiącej 
                własność Gminy Nidzica.
      8.  Wolne wnioski. 

  ad. pkt. 2

Protokół z XXXI  sesji  wynikiem głosowania 
Za                                                                -  19  radnych
Przeciw                                                       -   0
Wstrzymało się od głosu                             -   0
został  przyjęty w wersji przedstawionej.

Protokół z XXXII sesji  wynikiem głosowania 
Za                                                                -  19  radnych
Przeciw                                                       -   0
Wstrzymało się od głosu                             -   0
został  przyjęty w wersji przedstawionej.

  ad. pkt. 3

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta 
i realizacji uchwał  złożył Zastępca Burmistrza Nidzicy Andrzej
Kołakowski  (treść sprawozdania w załączeniu do protokołu).

Radny Ryszard Orszulak zauważył, iż wiele gmin również w województwie
warmińsko-mazurskim udostępniło na stronach internetowych komplet
dokumentów jakie należy złożyć w przypadku ubiegania się np. o odszkodowanie,
gdy poniesiona zostanie przez mieszkańca szkoda np. szczególnie w okresie
wiosennym poprzez dziury w jezdni. Czy w naszej gminie są takie informacje i na
jakiej stronie internetowej?

Kolejno zapytał czy wzorem lat ubiegłych Burmistrz planuje spotkania 
środowiskowe z mieszkańcami innych osiedli, takie spotkanie odbyło się już 
z mieszkańcami Osiedla Cegielniana? 

Radny zauważył, iż wniosek o przeznaczenie 1 tys. zł na wykonanie ogrodzenia
boiska szkolnego w Rączkach był omawiany również na Komisji Oświaty, na
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której to proponowano, aby obecnie  wykonać to z własnych środków , a później
zostanie to zrefundowane  z budżetu gminy. Czy tak to ma rozumieć, gdyż taka
była mowa na Komisji Oświaty?.

Radny Krzysztof Szczepuchowski z satysfakcją stwierdził, że działania sztabu
kryzysowego były słuszne i bardzo dobrze prowadzone. Poparł wnioski dot.
doposażenie w niezbędny sprzęt Ochotniczych Straży Pożarnych, gdyż to da
wymierne efekty.

Ponadto stwierdził, iż nie jest satysfakcjonująca odpowiedź odnośnie zakupu
wyposażenia dla świetlic wiejskich. Nie są to zbyt duże kwoty bo stół do tenisa
stołowego kosztuje ok. 800zł wraz z  rakietkami i piłeczkami.  Zwrócił się do
Burmistrza, iż jeśli tylko zostaną zaoszczędzone środki to należy zakupić
wyposażenie do świetlic.
Ponadto popiera wniosek dot. zakupu foto-radaru, przez co zostanie zwiększone
bezpieczeństwo na drogach oraz dodatkowe wpływały do budżetu środków 
z ewentualnych mandatów.

Radny Wiesław Halicki zauważył, iż w Ochotniczych Strażach Pożarnych brakuje
podstawowego sprzętu , dlatego należy zabezpieczyć środki na najpilniejsze
potrzeby. Należy również zabezpieczyć środki na czyszczeni stawów, przepustów,
rowów, aby zapobiegać wiosennym zalaniom, jakie wystąpiły w tym roku.

Radny Jan Baranowski zwrócił się o przybliżenie tematu ws. zasad udostępniania
informacji publicznej.

Odpowiadając Zastępca Burmistrza  poinformował, iż został rozstrzygnięty
przetarg na naprawę dróg gminnych, w ciągu dwóch tygodni powinny zostać
naprawione. 

Elżbieta Płoska – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw
Obywatelskich wyjaśniła, iż  zarządzenie ws. zasad udostępniania informacji
publicznych będących w posiadaniu Urzędu Miejskiego w Nidzicy, omawia całą
procedurę udzielania informacji oraz odpłatność w zależności od formy żądanej
informacji.

Zastępca Burmistrza poinformował, iż  ustalono już harmonogram spotkań
Burmistrza z mieszkańcami gminy. O terminach spotkań radni oraz mieszkańcy
zostaną poinformowani.

Skarbnik Miasta wyjaśniła, iż na Komisji Oświaty zaproponowała, aby nie
zwiększać deficytu budżetu, tylko kwotę 1 tys. zł na wykonanie ogrodzenia
szkolnego w Rączkach zapożyczyć z budżetu szkoły środki na energię, a jeśli
zabraknie środków w ciągu roku to zostaną uzupełnione z budżetu gminy.
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Zastępca Burmistrza przypomniał, iż już w ubiegłym  roku proponował
zabezpieczyć środki m.in. na wyposażenie świetlic.
Jeśli w ciągu roku znajdą się wolne środki to wniosek rozważymy ponownie.
Dodał, iż poczyniono już działania w celu wyposażenia Ochotniczych Straży
Pożarnych w niezbędny sprzęt.

Odnośnie tematu czyszczenia stawów poinformował, iż należy to sukcesywnie
wykonywać, gdyż udrożnienie przepustów oraz czyszczenie stawu w m. Łysakowo
dało w tym roku efekt, nie było problemu z zalewaniem gospodarstw w tej wsi.

Po udzieleniu wyjaśnień sprawozdanie powyższe zostało przyjęte  do akceptującej
wiadomości.

( W tym miejscu Przewodniczący Rady zarządził przerwę – 5  min.)

   ad. pkt. 4

W punkcie interpelacje i wnioski zabrali głos :

Radny Wiesław Halicki  w imieniu sołtysa wsi Grzegórzki zwrócił się 
o wyremontowanie drogi ok. 200-300 metrów  w tej wsi. Jest problem , gdyż
autobusy nie zajeżdżają do przystanku usytuowanego przy tej drodze ze względu na
jej zły stan techniczny. Bardzo prosi o pilne załatwienie tej sprawy.

Ponadto wnioskuje o wprowadzenie zadania - odtworzenie stawu w m. Bartoszki. 

Radna Maria Kawecka zapytała czy wobec reorganizacji Sp. ZBM remonty
budynków komunalnych będą realizowane zgodnie z planem na bieżący rok ,
głównie chodzi o budynek przy ul. Murzynowskiego.

Ponownie zwróciła się w imieniu wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Mickiewicza
21 o wsparcie finansowe  przy utylizacji eternitu. Dodała, iż takie wsparcie
otrzymano ze Starostwa Powiatowego.

Radny Jan Żeszko zwrócił się o naprawę dróg z miejscowości Likusy do Orłowa 
i z Likus do Jabłonki, które są w bardzo złym stanie. Mieszkańcy Likus mają
problemy z dojazdem do sklepu, szkoły, czy też do lekarza do m. Jabłonka.

Następnie wnioskuje o wyznaczenie miejsca do bezpłatnego składowania eternitu,
by uniknąć wyrzucania takich odpadów w miejscach niewskazanych.
Ponadto przypomniał, iż należy wykonać oświetlenie drogowe w m. Zimna Woda,
oraz wnioskuje o zamontowanie jednej lampy oświetlenia drogowego przy
cmentarzu w m. Jabłonka.
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Radny Edward Rozmus zauważył, iż należy zwrócić się do Nadleśnictwa, aby 
to oni wykonali naprawę dróg , które niszczą np. na odcinku Orłowo-Likusy.

Zwrócił uwagę, iż tworzony jest program rewitalizacji wsi bez udziału radnych 
z terenów wiejskich.
Miejscowości jak np. Wietrzychowo  gdzie potrzebna jest rewitalizacja nie są brane
pod uwagę. Czy miejscowości, które są już atrakcyjne ujęte w tym programie, a
miejscowości o mniejszej atrakcyjności i w których  zamieszkuje ok. 400 nie mają
szans na przystąpienie do w/w programu. Zdaniem radnego założeniem programu
jest dotarcie do środowisk gdzie ta pomoc jest najbardziej potrzebna.
Zwrócił się o poważne ustosunkowanie się do tego tematu. Stwierdził, iż sam
chętnie będzie uczestniczył w pracy takiej Komisji.

Ponadto zapytał czy Burmistrz spotkał się z przedstawicielami Agencji
Nieruchomości Rolnych ws. przeznaczenia środków na wykonanie kanalizacji 
w m. Wietrzychowo?

Radny Jan Baranowski zwrócił uwagę, iż  należy uruchomić sprzątanie terenów
gminnych z pozostałości po zimie, w rejonach oddalonych od centrum miasta, bo tu
już porządki wiosenne zostały wykonane.

Radny Ryszard Orszulak zwrócił się o wykonanie odpowiedniej barierki dla
p.Ściślewskiego w bloku przy ul. Traugutta 9. Wykonano podjazd i barierkę, ale
niestety nie może z niej korzystać, brakuje ok. 30 m. Dlatego należy spowodować,
aby mieszkaniec mógł bezpiecznie korzystać z podjazdu

Radny Wiesław Halicki korzystając z okazji, że na sesji jest radna Sejmiku
Województwa Warmińsko-Mazurskiego  zapytał czy jest szansa na dokończenie
chodnika w m. Napiwoda? 

Radny Ryszard Orszulak zwrócił się również do radnej Sejmiku z prośbą 
o pomoc w załatwieniu wniosku dotyczącego odciążenia głównych ulic od
przejazdu TIRÓW.  Przypomniał, iż na jednej z wcześniejszych sesji dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, iż wystąpiono do Państwowej Inspekcji
Transportu o zainstalowanie wagi na ciężkie samochody w m. Jabłonka.
Pismo prawdopodobnie zostało w tej sprawie złożone w ubiegłym roku, niestety
nie ma na nie odpowiedzi, jak poinformował dyrektor PZD. Dlatego zwrócił się 
z prośbą o zajęcie się tą sprawą, aby odciążyć ulice w mieście.

Radny Antoni Grochal zwrócił uwagę, iż rzeczka między ul. Krzywą a 
ul. Kościuszki jest w bardzo złym stanie,  brzegi uszkodzone, wypłukane.
Odpowiedzialne  służby powinny się tym zająć.
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Ponadto należy rozwiązać problem ciągłego podtapiania budynku komunalnego,
który jest położony bardzo nisko na osiedlu przy ul. Kopernika.
Należy zastosować bardziej stałe rozwiązanie np. pompę pływakową.

     ad. pkt. 5

Radna Sejmiku Warmińsko-Mazurskiego Lidia Walewska poinformowała, 
iż rozmawiała z dyrektorem Dróg Wojewódzkich na temat budowy chodnika 
w m. Módłki, Grzegórzki oraz Napiwoda. Podkreśliła, iż jeśli chodzi o takie 
inwestycje to bardzo pomocne jest zaangażowanie gminy.
Chodnik w m. Napiwoda został wykonany w takiej części w jakiej został
zaprojektowany.  Dodała, iż wymagany jest udział finansowy gminy, pobocze w tej
miejscowości jest szerokie  w tym przypadku bardziej nastąpiła poprawa  życia
mieszkańców niż bezpieczeństwa na jezdni.
Również jeśli chodzi o budowę chodnika w m. Módłki to temat należy
przygotować należycie i kompleksowo ( przeniesienie przystanku PKS).

Odpowiadając na wnioski i interpelacje Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż odbyło
się spotkanie, na którym uzgodniono, że jeśli Zarząd Dróg Wojewódzkich wykona
zjazd na drogę gminną to problem zajeżdżania autobusów do przystanku we wsi
Grzegórzki zostanie rozwiązany.

Również będziemy realizować zadania związane z czyszczeniem stawów, mimo, że
w budżecie gminy zmniejszono środki zaplanowane w jego projekcie na ten cel.

Kolejno Zastępca poinformował, iż remonty budynków komunalnych będą
realizowane zgodnie z przyjętym planem, który najprawdopodobniej będzie
zrealizowany  w całości. 

Następnie wyjaśnił, iż w Gminnym Funduszu Gospodarki Wodnej i Ochrony
Środowiska nie zaplanowano środków na utylizację materiałów azbestowych.
Planujemy opracowanie regulaminu przyznawania środków na ten cel, po czym
należy zabezpieczyć środki w budżecie na utylizację azbestu.

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż droga  Likusy-Orłowo jest powiatową, natomiast
Likusy-Jabłonka nadleśnictwa.  Dodał, iż z Urzędu wychodzi wiele pism z prośbą
o naprawę dróg powiatowych  i wojewódzkich, ale niestety nie mamy wpływu na
ich realizację.

Odnośnie składowiska na materiały azbestowe zostanie to rozpatrzone przy
opracowywaniu regulaminu dot. zagospodarowania odpadów. Dodał, iż do
rozwiązania tego problemu gmina ma termin do 2007 roku .
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Kolejno odpowiadając powiedział, iż jeśli w ciągu roku zostaną zaoszczędzone
środki to rozważymy wykonanie oświetlenie drogowego w m. Zimna Woda
oraz zamontowania 1 lampy przy cmentarzu w m. Jabłonka.

Zastępca Burmistrza poinformował, iż jest powołany zespół ds. opracowaniu
Programu Odnowa Wsi , w skład którego wchodzi m.in. konwent sołtysów oraz
wszyscy przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej.
Prace nad dokumentem są zaawansowane, zespół zadaniowy odbył już spotkania .
Został opracowany projekt w/w Programu w 5 segmentach, którego integralna
częścią są przedsięwzięcia zgłaszane w formie zadań przez Sołectwa objęte
planem.
Ustalono, aby plan rozwoju miejscowości sporządzić dla miejscowości, które
miałyby największą szansę otrzymać dofinansowanie w ramach w/w programu tj.
wsi letniskowych : Jabłonka, Wikno. Natać Wielka, Natać Mała , Likusy, Brzeźno
Łyńskie, Żelazno, Wólka Orłowska, Bolejny Łyna oraz w dalszej kolejności
Napiwoda, Kanigowo, Kamionka, Załuski, Wały.
Jest to materiał roboczy, z którym radni zostaną zapoznani .

Dalej poinformował, iż  jest umówiony w przyszłym tygodniu z dyrektorem
Agencji Nieruchomości Rolnych  w Olsztynie.

Radny Edward Rozmus zwrócił uwagę, iż w zespole do opracowania Programu
Odnowa Wsi, nie ma radnych . Dodał, iż w/w projekt powinien być zweryfikowany
i należałoby wprowadzić takie miejscowości, które naprawdę potrzebują odnowy
jak np. Wietrzychowo.

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż jeśli radni wyrażą chęć pracy w zespole to
dokonamy zmiany jego składu.

Kierownik Wydziału Promocji Rozwoju i Bezpieczeństwa Gminy Elżbieta
Góralska wyjaśniła, iż prace nad w/w Programem są zaawansowane, umowa 
z wykonawcą podpisana a rozszerzenie zakresu zadań  wiązać się będzie 
z dodatkowymi kosztami.

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, którzy wyrażają chęć pracy 
w zespole do opracowania Programu Rewitalizacji, by złożyli swój akces w biurze
rady, a Burmistrz na pewno się do tego ustosunkuje.

Radny Krzysztof Szczepuchowski  poinformował, iż już jutro zostanie wykonana
barierka przy podjeździe dla wózka inwalidzkiego w bloku przy ul. Traugutta.

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż już rozpoczęto sprzątanie terenów gminnych, 
w ciągu najbliższych dwóch tygodni zaśmiecenia, pozostałości po zimie zostaną
uporządkowane.
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W sprawie stanu technicznego rzeczki zostanie wystosowane pismo do
odpowiednich służb.
Natomiast rozważymy problem ciągłego zalewania budynku przy ul. Kopernika.

Radny Wiesław Halicki w związku z tym, że Zarząd Dróg Wojewódzkich liczy na
pomoc ze strony gminy przy budowie  chodników prosi o rozważenie tego
problemu.

Radny Jerzy Denis zwrócił się o uporządkowanie starej części cmentarza,
należałoby zobligować odpowiedzialne  służby do systematycznego porządkowania
tego terenu.

Na pozostałe wnioski i interpelacje zostaną udzielone odpowiedzi na piśmie.

( W tym miejscu Przewodniczący Rady zarządził przerwę – 30  min.)

    ad. pkt. 6

Informację o funkcjonowaniu oświaty w gminie Nidzica przedstawiła dyrektor
ZOOKSiT Jadwiga Łodziewska (materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Radna Maria Kawecka zapytała czy zaniechano starań o dodatkowy gimbus dla
gminy?

Ponadto zwróciła uwagę, iż było mówione i obiecywane, że zmniejszą się wydatki
na Głos Nidzicki, a koszty w 2004 roku  wynosiły 54.750zł, w roku 2005 – 80 tys.
zł co stanowi  wzrost o 25.250zł.
Ta gazeta w związku z tym staje się coraz droższa.

Radny Edward Rozmus  zapytał na jakiej zasadzie i jakie owoce otrzymają dzieci
w szkołach za darmo?
Ponadto zaproponował radnej M. Kaweckiej, aby nie dyskutować na temat prasy.
Ten temat można załatwić nawet dzisiaj tylko, aby wszyscy radni zgodnie
zagłosowali w tej sprawie.

Radny Lech Borucki zapytał dlaczego Zespół Szkół Nr 3 nie uczestniczy 
w programie „Dopłaty do spożycia mleka i przetworów mlecznych w placówkach
oświatowych?

Dyrektor ZOOKSiT Jadwiga Łodziewska poinformowała, iż do Ministerstwa
Edukacji Narodowej i Sportu złożono wniosek o dodatkowy gimbus.

Zastępca Burmistrza dodał, iż gimbus miał być przydzielony z puli Ministra 
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i obecnie czekamy na odpowiedź.

Dalej Dyrektor ZOOKSiT odnośnie utrzymania gazety Głos Nidzicki
poinformował, iż to rzeczywiście gazeta ta jest mniej poczytna, a tym samym staje
się droższą.
Jeżeli nakład wynosi 550 egzemplarzy z tego 60 egzemplarzy bezpłatnie, to 
taka ilość nie przyniesie dużych zysków.

Marzenna Pstrągowska Dyrektor SP w Łynie wyjaśniła, iż szkoły złożyły
stosowne dokumenty do Agencji Rynku Rolnego o nieodpłatne przekazywanie
warzyw i owoców.
Są to produkty z rezerw , które nie zostały sprzedane  i te nadwyżki zostaną
przekazane dla szkół nieodpłatnie.

Kolejno dyrektor ZOOKSiT  wyjaśniła, iż uczniowie z Zespołu Szkół Nr 3 
nie wyrazili zainteresowania programem „Dopłaty do spożycia mleka ”
Jednakże jeśli tylko wyrażą chęć picia mleka to jest to możliwe, ponieważ ta szkoła
również przystąpiła do programu i złożyła stosowne dokumenty.

Skarbnik Miasta w odniesieniu do wypowiedzi radnej M. Kaweckiej wyjaśniła, iż
kwota wydatkowana w 2004 roku na utrzymanie gazety obejmuje tylko wydatki
bieżące bez wynagrodzeń i stąd ta różnica. 

Radna Maria Kawecka zauważyła, iż w kwocie zaplanowanej na wydatki
związane z wydawaniem Głosu Nidzickiego nie ma środków związanych z obsługą
finansową Głosu, transportem i rozwożeniem tej gazety oraz utrzymaniem
pomieszczeń zajmowanych w budynku ratusza.
Radna uważa, że w utrzymaniu Głosu są tzw. koszty ukryte i to o czym mówi od
ponad dwóch lat kosztuje znacznie więcej.

Radny Jan Baranowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby wpłynął na
Burmistrzów, by przekazywana była pełna informacja. 
Np. na temat wydatkowania środków na utrzymanie Głosu są pewne nieścisłości,
w materiałach mamy inne dane i Skarbnik twierdzi, że jest inaczej. Czy nie
mogłaby docierać do radnych pełne sprawdzone informacje, aby na sesjach nie było
niedomówień.
Ponadto zwrócił uwagę, iż  informacje powinny być przedkładane na posiedzeniach
Komisji, a nie dopiero na sesji.

Przewodniczący Rady przyjął wniosek do realizacji.

    ad. pkt. 7

Podjęcie uchwał w sprawach :        
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   1/ utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych  Gminy    
         Nidzica;     

Wiesława Rozmus – Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawki do projektu
uchwały:
I. § 1 otrzymuje brzmienie:

„ Rachunek dochodów własnych tworzy się dla Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Nidzicy”

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  21 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -   0

II. w § 2a) w miejsce słowa ” będą ” wprowadza się słowa: „ są wpływy z ” 
              b) skreśla się pkt 1

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  21 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -   0

III. w § 3 zdanie 1 w brzmieniu „ Dochody własne będą przeznaczone na: ”
     otrzymuje brzmienie:

„Dochody własne wraz z odsetkami przeznacza się na ”

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  21 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -   0

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały wraz 
z autopoprawkami głosowało                                                           -  21 osób
Przeciw                                                                                              -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                   -   2

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/345/05 w sprawie utworzenia
rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych  Gminy Nidzica;

       1a/ zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej Nr XXXII/341/05 z dnia 3 marca 2005r. 
                w sprawie  utworzenia  zakładu budżetowego pod nazwą: „Zakład     
               Gospodarki Budynkami  i Terenami Gminnymi”  i nadania mu statutu 

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  19 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    2
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Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/346/05 zmieniająca uchwałę Rady
Miejskiej Nr XXXII/341/05 z dnia 3 marca 2005r. w sprawie  utworzenia
zakładu budżetowego pod nazwą: „Zakład Gospodarki Budynkami  
i Terenami Gminnymi”  i nadania mu statutu 

       2/ zmian w budżecie gminy na 2005 rok ;

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały :

I. Z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. wycofuje się:

1. w załączniku Nr 1 następujące zmiany:
  w dziale 700  Rozdz. 70005 § 0750 kwotę 657.027zł zmniejszenie dochodów
2. w załączniku nr 3 wycofuje się zmiany w całym dziale 700 tj. zmniejszenie
wydatków o kwotę 924.399zł oraz zwiększenie wydatków na  kwotę 440.460zł 
3. w dziale 900
    a) Rozdz. 90003 kwotę 36.040zł-zmniejszenie wydatków
    b) Rozdz. 90095 kwotę 40.900zł- zmniejszenie wydatków.
4. W załączniku nr 10 wycofuje się przychody w kwocie 1.961.646zł i wydatki
w kwocie 1.867.026zł Zakładu Budżetowego.

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  20 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -  1

II. W związku z likwidacją środka specjalnego od 01.01.2005r. ujęto w załączniku
Nr 10 przychody w kwocie 89.300zł wydatki w kwocie 93.160zł        
w dziale 801 jako przychody i wydatki rachunku dochodów własnych za okres
I kwartału.
W wyniku konsultacji zał. Nr 10 i projektu uchwały budżetowej z RIO powyższy
zapis okazał się nieprawidłowy ponieważ nie utworzono dla oświatowych
jednostek budżetowych rachunku dochodów własnych i dotychczasowe przychody
i wydatki środka specjalnego są ujęte w dochodach i wydatkach w budżetu gminy. 
Wobec powyższego wycofuje się w zał. 10 przychody w kwocie 89.300zł
i wydatki w kwocie 93.160zł w dziale 801. 
W wyniku tych zmian ulega zmianie treść uchwały oraz kwoty w załącznikach nr
2,4,7,10 ponadto wycofuje się załącznik nr 11.
Deficyt budżetu  w stosunku do przedłożonego projektu zmniejszył  się o kwotę
96.148zł. 

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  21 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -  0

Zastępca Burmistrza przedstawił wnioski z Komisji Oświaty KSTiZ oraz
Planowania Budżetu i Finansów : 

15



zdjąć środki w kwocie 11.000zł z zadania „wykonanie dokumentacji na remont 
ul. Kilińskiego” oraz 4.000zł z zadania inwestycyjnego „ wykonanie dokumentacji
projektowej budowy oświetlenia w ul. Kilińskiego” i przeznaczyć np. na wykonanie
dokumentacji  kanalizacji ul. Moniuszki.
Wyjaśnił, iż Spółka Miejskie Wodociągi i Kanalizacja wykona dokumentację 
na wodociąg i kanalizację w ul. Moniuszki.
W związku z tym, że ul. Kilińskiego położona jest w centrum miasta wnosi 
o pozostawienie środków w wersji zaproponowanej.

Na głosujących 21 radnych za zdjęciem z projektu uchwały środków w/w środków
głosowało   - 7 osób, przeciw – 12, wstrzymało się od głosu -2.
Wniosek nie został przyjęty.                                                                     

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami
głosowało                                                                                   -  18 osób
Przeciw                                                                                        -   0
Wstrzymało się od głosu                                                             -   3

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/347/05 w  sprawie zmian w
budżecie gminy na 2005 rok ;

         3/ ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji jednego 
               punktu w regulaminach wynagradzania pracowników zatrudnionych 
               w Zakładzie Gospodarki  i Terenami Gminnymi w Nidzicy

Wanda Jastrzębowska – Sekretarz Miasta poinformowała, iż zgodnie z podjętą
uchwałą 1a należy wnieść autopoprawkę do projektu uchwały tj. w § 5 „Uchwała
wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 kwietnia 2005r.”

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  18 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -  3

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
głosowało                                                                                   -  17 osób
Przeciw                                                                                        -   0
Wstrzymało się od głosu                                                             -   4

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/348/05 w sprawie ustalenia
najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji jednego punktu 
w regulaminach wynagradzania pracowników zatrudnionych w Zakładzie
Gospodarki  i Terenami Gminnymi w Nidzicy.

         4/ uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
                dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nidzica;
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Jadwiga Łodziewska – dyrektor ZOOKSiT  zaproponowała następujące
aupopoprawki do projektu uchwały:

I  w §  12 pkt. 3 po wyrazie „przeliczeniowych” dopisać  „z miesiąca
poprzedzającego złożenie wniosku”

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem autopoprawki głosowało -  21 osób
Przeciw                                                                                                -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                      -  0

II. We wniosku wykreślić „od 01 stycznia do 30 czerwca 2005r.” a pozostawić
zdanie „ Składam wniosek o przyznanie za okres .............................”

Zastępca Burmistrza poinformował, iż wnioski Komisji Bezpieczeństwa, aby
projekt regulaminu udzielania pomocy materialnej uczniom winien być podpisany
przez  Dyrektora ZOOKSiT, a nie pracownika oraz aby do składu komisji
stypendialnej nie powoływać radnych,  są słuszne. Jeszcze nie powołano Komisji, 
a jeśli będzie powoływana to wniosek zostanie uwzględniony.

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały z autopoprawkami 
głosowało                                                                                           -  20 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    1

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/349/05 w sprawie uchwalenia
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nidzica;

         5/ przyjęcia gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata
2005-2013;

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/350/05 w sprawie przyjęcia
gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2005-2013;

    6/ zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
          Alkoholowych;

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/351/05 w sprawie zmian 

17



w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych;

      7/ utworzenia Klubu Integracji Społecznej w Nidzicy;

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  20 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    1

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/352/05 w sprawie utworzenia Klubu
Integracji Społecznej w Nidzicy;

      8/ wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości Skarbu Państwa 
          (m. Orłowo);

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/353/05 w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie nieruchomości Skarbu Państwa

      9/ wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej 
           własność gminy  Nidzica (m. Dobrzyń);

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/354/05 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność gminy Nidzica

          10/ wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność gminy 
                Nidzica oddanych w  użytkowanie wieczyste (m. Nidzica, ul. Klonowa):

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/355/05 w sprawie wyrażenia zgody
na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność gminy Nidzica oddanych 
w  użytkowanie wieczyste

          11/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (obr. Jabłonka);

Zastępca Burmistrza przedstawił wniosek Komisji Oświaty KSTiZ , aby
Nadleśnictwo pokryło wszelkie koszty jaki wiążą się z  zamianą tych gruntów.
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Kierownik Wydziału  GMKiR wyjaśnił, iż część kosztów już została poniesiona
przez Nadleśnictwo, które dokonało podziału swojej działki . Pozostały tylko
opłaty notarialne.

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/356/05 w sprawie wyrażenia zgody
na zamianę nieruchomości.

          12/ udzielania bonifikat przy sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
                w użytkowanie wieczyste na cele mieszkaniowe, stanowiących własność 
                Gminy Nidzica;

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/357/05 w sprawie udzielania
bonifikat przy sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie
wieczyste na cele mieszkaniowe, stanowiących własność Gminy Nidzica

          13/ udzielania bonifikat przy przeniesieniu własności lub oddaniu w użytkowanie 
                wieczyste przyległej nieruchomości gruntowej lub jej części, stanowiącej 
                własność Gminy Nidzica.

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało        -  21 osób
Przeciw                                                                                               -   0
Wstrzymało się od głosu                                                                    -    0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/358/05 w sprawie udzielania
bonifikat przy przeniesieniu własności lub oddaniu w użytkowanie wieczyste
przyległej nieruchomości gruntowej lub jej części, stanowiącej własność
Gminy Nidzica

    ad. pkt. 8

Wolne wnioski. 

Radny Wiesław Halicki. zapytał dlaczego na sesji nie ma przedstawiciela
Starostwa Powiatowego, jeśli są zapraszani to na ile dni przed sesją?

Zwrócił się, aby nie przepychać się czyje są ulice czy gminne, powiatowe czy
wojewódzkie wszystkie powinny być jednakowo utrzymane.
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Radna Maria Kawecka zauważyła, że naszych mieszkańców nie interesuje czyje
są ulice czy drogi mają one być utrzymane w należytym stanie.
Jako gmina nie powinniśmy się zajmować utrzymaniem innych ulic i dróg niż
gminnych, bo wtedy będziemy działać niezgodnie z prawem.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, kto jest zapraszany na sesję rady, oczywiście
Starosta każdorazowo otrzymuje zaproszenie.

Dyrektor ZOOKSiT Jadwiga Łodziewska poprosiła o głos, aby ustosunkować
się do zarzutów radnego Roberta Orszulaka powiedziała m.in.cyt. „Panie radny nikt
mnie nie zachęcał, żeby złożyć wniosek na sesji Rady Miejskiej. Wręcz przeciwnie
Pani Wiceprzewodnicząca Tarkowska,  Pan Jerzy Denis, z którymi bardzo ściśle
współpracuję (ponieważ Pan Jerzy Denis jest przewodniczącym Komisji Oświaty 
i wspiera mnie w moich działaniach i obowiązkach zawodowych) mnie odwlekali
od złożenia tego wniosku, ale ja już po prostu nie wytrzymuję i moi pracownicy
także. Sam Pan wie jak wygląda nasza współpraca, której właściwie nie ma.
Pan ciągle atakuje po kolei pracowników,  mnie także. Dostał Pan nagrodę za to, że
przyjął Pan wnioski, bo jak Pan wie ustawa weszła 1 stycznia br.  dostaliśmy
informację w połowie stycznia i trzeba było wnioski przyjmować
od ludzi potrzebujących stypendiów. Pan się tym zadaniem zajął. Chwała Panu,
podziękowałam Panu za to. Poza tym wprowadza Pan szanownych radnych w błąd
mówiąc o swoim wynagrodzeniu . Ja tylko powiem tyle (ponieważ pobory są
utajnione), że Pan radny kłamie, że zarabia tylko taką kwotę.
Jeszcze posądza mnie Pan, Proszę Pana, o jakąś defraudację czterech tysięcy 
w Kanigowie. Szkoła nie istnieje już od dwóch lat bodajże  i Proszę Pana ja już trzy
lata tam nie pracuję, bo ostatni rok byłam na urlopie zdrowotnym, Proszę Pana.
Ktoś inny był dyrektorem. I dlaczego takie zarzuty wcześniej do mnie nie trafiły,
żebym  mogła zbadać o co chodzi, gdzie te cztery tysiące? Wymyśla Pan, Proszę
Pana. Poza tym mówi  Pan, że ja pracuję – proszę Pana w Zespole Szkół nr 2 na pół
etatu. To mój pracodawca - Pan Burmistrz wyraził taką zgodę i widocznie jestem
dobrym pracownikiem skoro do tej pory nie dostałam upomnienia ani nagany i z
zadań się wywiązuję. Poza tym chciałam Panu powiedzieć, że dyrektor zakładu ma
nienormowany czas pracy - proszę Pana - czyli ja nie pracuję od – do -, tylko
pracuję, Proszę Pana, na imprezach kulturalno-oświatowych. Biorę także udział we
wszystkich spotkaniach sobotnio-niedzielnych, Proszę Pana, zawodach sportowych
o czym tutaj  Pan jako instruktor sportu zapomina. Jak można takimi oszczerstwami
, kalumniami obrzucać osobę, która wcześniej naprawdę próbowała z Panem się
dogadać. Niestety nie jest możliwe. Dziękuję” (koniec cytatu)

Radny Robert Orszulak cyt. „Jakby proszę Pani kłamstwo miało skrzydła to by
Pani fruwała na wysokości lamperii, albo miała taki nos długi jak Pinokio. Po
pierwsze nie ma Pani żadnego nienormowanego czasu pracy tylko jest Pani
pracownikiem na umowie o pracę i za swoje niedogodności posiada Pani dodatek
funkcyjny, niech Pani tutaj nie kłamie publicznie.  Kanigowo było nierozliczone
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leżą papiery w Komisji Rewizyjnej, była tam defraudacja zostało to przykryte
Proszę Panią zatuszowane, Komisja Rewizyjna się tym zajmowała i do tego
powróci. Cztery tysiące , wynajęła Pani na czyjeś polecenie fachowca, którego nie
powinna Pani wynająć i lekko puściła Pani cztery tysiące”

Przewodniczący Rady przywołał radnego do porządku przypominając, że jest to
sesja Rady Miejskiej, a nie polemika między radnym, a Panią dyrektor.

Radny Robert Orszulak  cyt. „Pani dyrektor dwa dni wcześniej dostała Pani
polecenie zanim Pani naganę mi dawała, telefon był z ratusza  Pan Kołakowski
dzwonił ...”

W tym momencie Przewodniczący Rady po uprzednim przywołaniu radnego do
porządku, odebrał mu głos.

                      Wobec wyczerpania porządku obrad i braku innych tematów
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXXIII sesję  Rady Miejskiej.

Na tym protokół zakończono.

   Protokółowała :                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

/-/Anna Waleriańska                                                   /-/ Zdzisław Napiórkowski
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